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متن پرسش

به نام خدا عرض سلام: می خواستم نظر جنابعالی را در مورد علم روانشناسی که متاسفانه در جامعه

کنونی مخصوصا نسل جوان خیلی رایج شده و بخصوص در بحث ازدواج خیلی مورد استقبال قرار

گرفته را جویا شوم که آیا به این روانشناسان و اصل علم آنها می شود اعتماد کرد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: از بعضی جهات که به روش تجربی – و نه نظریهپردازی - به

عکسالعملهایی نسبت به رفتار انسانها رسیدهاند مثل هر علم تجربی و تنها در حوزهی تجربه

میتوان به آن علم توجه کرد. جناب آقای دکتر خسرو باقری که خودشان در این رشته کار کردهاند

بهخوبی محدودیتهای این علم را متذکر میشوند، امید است دست به قلم شوند و اندیشههای خود

را به رشتهی تحریر در آورند. موفق باشید


